

OR-V70

迷你型驾驶式洗地机 Mini Driving Type Scrubber Machine

OR-V70驾驶式洗地机是一款集清扫和吸干为一体的机器，清洗地面非常快，特别适用于瓷砖、大理石、环氧树脂、水泥和其它大型区域的清洁，如工厂、广场、超市、政府、医院、学校、酒店、机场、地铁、码头和其他地方。

OR-V70 driving type scrubber sets up as one of scrubbing and sucking dry machine, which cleans the ground very fast, especially suitable for ceramic tile, marble, epoxy resin, cement and other large area cleaning, such as factories, square, supermarket, government, hospital, school, hotel, airport, subway, terminals and the other places.

性能特性

- 电脑智能控制系统和触摸屏按钮操作使工作更轻松简单。
- 智能自主保护设计：一键式启动，功能故障自动检测；水满堵塞保护；刷板电机保护；短路保护；电池指示灯和低电量保护。
- 智能自动卸载刷盘，避免繁琐的手动操作。
- 2组12V 145 AH，高端大容量免维护电池，工作时间长达4-6小时，时间是进口品牌的1.5倍。
- 优质耐磨刷板，高品质的防水刮及超强的去油污能力，可以通过响应式调节，以节省易损件的成本。
- 水箱采用进口材料，强度高，耐用；容量超过70升，是进口品牌的1.5倍，避免频繁加水 and 换水。
- 集水洗、吸干于一体，使工作简单愉快，刷盘直径560毫米，每小时清洁效率高达3500平方米以上。

CHARACTERISTICS:

- Smart board control and touch-screen button operation make the job easier and simple.
- Intelligent circuit round protection design : start function self-test; water full blockage protection; the brush plate motor protection; short circuit protection; battery indicator and low battery protection.
- Intelligent Auto unloading brush, to avoid tedious manual.
- 2 pcs of 12V 145 AH, high-end high-capacity maintenance-free battery, working time up to 4 to 6 hours, it's 1.5 times than imported brands.
- High quality water scraping oil resistance, abrasion resistance, can be surrounded by calls to save the wearing parts cost.
- Import tank material, high strength, durable; tank capacity over 70 liters, which is 1.5 times than imported brands, to avoid adding water and water changes frequent.
- Washing and sucking together, make work easy and pleasant, brush disc diameter of 560 mm, cleaning efficiency up to 3500 m²/hour.

序号 S/N	项目名称/Item NO.	单位/Unit	参数/Specification
1	清洗直径 Brush diameter	mm	860
2	刮条长度 Squeegee length	mm	560
3	清洗宽度 Scraping rate	mm	800
4	刷盘速度 Brush speed	r/min	170
5	刷盘马达 Brush plate motor	w	450
6	地面压力 Floor pressure	kg	23
7	净水箱容量 Solution tank capacity	L	70
8	污水箱容量 Sewage tank capacity	L	70
9	吸入电机功率 Suction motor power	w	310
10	工作功率 Drive power	w	300
11	工作速度 Working speed	km/h	0-5.5
12	转弯半径 Turning radius	mm	1540
13	系统电压 System voltage	V	24
14	长*宽*高 Dimensions (L*W*H)	mm	1265*600*1030
15	重量 (不含电池) Weight without battery	kg	110

